
 

 
 

Postversand der Abschlussunterlagen
(Abschlusszeugnis) 
Delivery of graduation documents by mail 
(Bachelor’s/Master’s certificate) 

  

 

An die / To 
TH Köln 
Studienbüro Campus Gummersbach 
Steinmüllerallee 1 
51643 Gummersbach 
Germany  

 

Bitte geben Sie Ihre aktuelle Heimatadresse an, kreuzen Sie den Abschnitt unten an und unterschreiben Sie. / 
Please indicate your current mailing address, check the box in the bottom part of the page and sign the form. 

Matrikelnummer/Student ID:    M/ Male  W / Female 

Name/Last name:  

Vorname/First name:  

Anschrift/Address:  

ggf. c/o/additional address line  
(if applicable):  

PLZ, Ort/Postal code, town/city:  

Land/Country:  

E-Mail-Adresse/Email:  

Telefonnummer/Phone:   

Die Urkunde wird grundsätzlich bei der Absolventenfeier persönlich ausgehändigt. Zu dieser Feier werden Sie schriftlich  
eingeladen. / Master’s/Bachelor’s certificates are generally delivered in person during the graduation ceremony. You will be invited to the 
ceremony by mail or email. 

Das Abschlusszeugnis wird per Einschreiben zugesandt. Die Zustellung erfolgt auf eigenes Risiko. / Your examination certificate 
will be sent to you by registered mail, at your own risk. 

Bei Verlust oder Beschädigung wird auf Antrag eine gebührenpflichtige Zweitausfertigung ausgestellt, kein neues Original. / In 
case of loss or damage you may request a duplicate (fees apply). It is not possible to issue a new original document. 

 

 

Mir ist bekannt, dass die Zusendung per Post auf eigenes Risiko erfolgt. Bei Verlust oder Beschädigung wird eine 
gebührenpflichtige Zweitausfertigung (auf Antrag) ausgestellt, kein neues Original. Bitte senden Sie mein Abschlusszeugnis 
an die o. g. Adresse. / I am aware that my graduation documents will be mailed to me at my own risk. In case of loss or damage, a 
duplicate will be issued (upon request) and fees will apply. I will not receive a new original document. Please send my graduation 
documents to the address indicated above. 

 

Gummersbach,  Unterschrift:  
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